
 

Протокол 
№ 15 

Днес 18.12.2012 г. от 14.00 ч. в Заседателната зала на Младежкия дом се проведе заседание на 
Общински съвет – Монтана. 

В работата на заседанието взеха участие 29 общински съветници. От заседанието отсъстваха 
следните общински съветници: 

г-н Богдан Найденов 
д-р Красимир Каменов 
д-р Павел Цочев  
д-р Павел Белински 
В заседанието взеха участие и:  
г-н Златко Живков – Кмет на Община Монтана 
г-жа Весела Коларска – Зам.кмет на Община Монтана 
г-н Тихомир Антонов – Зам.кмет на Община Монтана  
г-н Румен Ангелов – Зам.кмет на Община Монтана 
г-жа Соня Тодорова – Дир.Дирекция „ОС” при Община Монтана 
г-жа Силвия Василева – Дир.Дирекция „ФСД” при Община Монтана 
г-н Деян Димитров – Дир.Дирекция „ЕИИР” при Община Монтана 
г-н Александър Герасимов – Дир.Дирекция „ХД” при Община Монтана 
г-жа Юлия Илиева – Гл. счетоводител на Община Монтана  
г-жа Мариела Живкова – Управител на РДО гр.Монтана 
г-н Илиян Илиев – Управител на ОП „Чистота” гр.Монтана 
 
Заседанието беше открито и ръководено от инж. Иво Иванов – Председател на ОбС Монтана, 

г-н Диман Георгиев – Зам. председател на ОбС Монтана и от г-н Светлин Николов – Зам. председател 
на ОбС Монтана.  

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: У-ми г-жи и г-да общински съветници, у-ми г-н Кмете, Зам.кметове, 

директори на общински предприятия, откривам последната сесия за тази 2012 година. Има две 
допълнителни точки в Дневния ред, те са разгледани в комисии. Това са докладни с номера 08-01-435 
и другата, която е 434, минали са на комисии. Г-н Кмете, заповядайте. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, това е последната сесия за 
годината, на практика от първата ни година. Една много стегната и добра работа надявам се до 
няколко дни да отчетем, като цяло. Трябва да ви кажа, че сравнявайки тези 14 години, аз намирам 
последната година за доста добра, говоря като работа на ОбС, други неща няма да коментирам. 
Използвам случая все пак да дам обяснение за двете допълнителни докладни, защото съм длъжен да 
направя това нещо. Благодаря ви за разбирането, търпението и за подкрепата. Двете докладни са в 
изключително работен режим и сме притиснати от срокове. Едното е за ПУП на Технологичен парк, а 
другата е за изричната молба и настояване на Областния управител Петров, това е по ОП „Развитие на 
човешки ресурси”, ще подкрепим охраната на четири от най-големите села, които имат най-големи 
проблеми, които са свързани с охраната и престъпността на територията на нашата община. Това е 
един съвместен проект, той няма да е последен, ще има допълнително развитие по тази тема, днес 
също ме помолиха за подобно нещо. Вие сте го гледали в комисиите, гледали сте и двете докладни, 
надявам се да реагираме, притиснати сме от срокове. Трябва да се справим в рамките на тази сесия и 
аз Ви моля г-н Председател, съответно като първа и втора или както прецените те да влязат 
допълнително, защото това са важни точки за приключването на нашата работа и още повече за това, 
което планираме за 2013 година. Благодаря ви. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Други желаещи за изказване? Аз ни виждам. Предлагам 
предложените две точки, който е „за” да влязат в Дневния ред моля да гласуват. 

„За” – 28,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 
Който е докладна с № 08-01-435, относно финансова подкрепа и партньорство на Областна 

администрация Монтана за участието й в проект по Оперативна програма да стане т.1, а другата да 
бъде т.2 в Дневния ред, моля да гласува       

„За” – 28,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 
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Който е „за” целия Дневен ред, моля да гласува 
 „За” – 28,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

ДНЕВЕН РЕД: 
1. 08-01-435/12.12.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 

относно оказване на финансова подкрепа и партньорство на Областна администрация Монтана за 
участието й в проект по Оперативна програма „Развитие на човешките ресурси”, схема за 
безвъзмездна финансова помощ BG051PO001-1.1.11, “Подкрепа за заетост”. 

2. 08-01-434/11.12.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно даване съгласие за изработване на проект за изменение на ПУП за ПИ с идентификатор 
№48489.2.505 по кадастралната карта, находящ се местността „Гламата”, община Монтана. 

3. 08-01-432/04.12.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно приемане на решение за кандидатстване с проект по Оперативна програма “Развитие на 
човешките ресурси” BG 051 PO 001 – 5.2.13 “Живот в общността”. 

4. 08-01-431/04.12.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно изменение на Наредбата за реда и условията за извършване на търговска дейност на 
територията на Община Монтана. 

5. 08-01-428/04.12.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно ползване временен безлихвен заем от извънбюджетните сметки на общината. 

6. 08-01-429/04.12.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно вътрешно разместване в бюджета на Община Монтана за 2012 год. по функции, дейности и 
параграфи.  

7. 08-01-424/04.12.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно частична корекция – вътрешна компенсирана промяна на Списъка на капиталовите разходи 
финансирани чрез приходи по § 40-00 Постъпления от продажба на общински нефинансови активи и 
Частична корекция на Списъка на капиталовите разходи през 2012г. финансирани от собствени 
средства. 

8. 08-01-430/04.12.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно приемане на план - сметка включваща необходимите разходи за дейностите по третиране на 
битови отпадъци и почистване на площи за обществено ползване и определяне годишен размер на 
такса за битови отпадъци 2013 год. 

9. 08-01-423/28.11.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на земеделски земи – частна общинска собственост от Общинския поземлен фонд. 

10. 08-01-425/04.12.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно запазване на строежи с временен устройствен статут, изградени по реда на отменената ал. 4 
на чл. 120 от ППЗТСУ, върху земя – общинска собственост. 

11. 08-01-426/04.12.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно предоставяне на земеделски земи от Общинския поземлен фонд в землищата на Община 
Монтана. 

12. 08-01-427/04.12.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно върнато за ново обсъждане решение №369 от Протокол №14/27.11.2012 г.  

13. Питания  
 
ТОЧКА ПЪРВА: 08-01-435/12.12.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно оказване на финансова подкрепа и партньорство на Областна 
администрация Монтана за участието й в проект по Оперативна програма „Развитие на 
човешките ресурси”, схема за безвъзмездна финансова помощ BG051PO001-1.1.11, “Подкрепа за 
заетост”. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Преминаваме към разглеждане на първата точка от Дневния ред, тя е 

относно финансова подкрепа и партньорство на Областна администрация. Кмета направи лека 
презентация, разгледана е в две комисии. Желаещи за изказване? Не виждам. Преминаваме към 
обикновено гласуване, който е „за” моля да гласува 

„За” – 28,  
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„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 407 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Дава съгласие Община Монтана да стане партньор на Областна администрация в 
изпълнението й на проект по Оперативна програма „Развитие на човешките ресурси”, схема 
за безвъзмездна финансова помощ BG051PO001-1.1.11, “Подкрепа за заетост”.  

2. Дава съгласие община Монтана да участва с финансови средства в общ прогнозен 
размер на 10 032 лв., необходими за изпълнение на дейности по проекта. 

3. Възлага изпълнението на горното решение на Кмета на Община Монтана. 
 
ТОЧКА ВТОРА: 08-01-434/11.12.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно даване съгласие за изработване на проект за изменение на ПУП за 
ПИ с идентификатор №48489.2.505 по кадастралната карта, находящ се местността „Гламата”, 
община Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Втора точка от Дневния ред е даване съгласие за изработване на 

проект за изменение на ПУП. В първа точка на решението имота предпоследния е с №48489.2.536, 
пропусната е една цифра 9. Желаещи за изказване? Докладната е подкрепена. Преминаваме към 
поименно гласуване. 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов ----  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев ---- 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Румен Ерменков За 
Ивета Станкова  За  Светлин Гогов За 
Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
Иво Иванов За  Станислав  Станоев За 
Илиандър Илиев За  Стилиян Христов  За 
Илиян Илиев ----  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
28 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 408 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 134, ал.1, т.2 и чл.134, ал.2, т.6 от ЗУТ 

Общински съвет Монтана 
Реши: 
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1. Дава съгласие да бъде изработен проект за изменение на ПИ с идентификатор 
№48489.2.505 в местността „Гламата”, Община Монтана като се образуват пет нови ПИ с 
№48489.2.534; ПИ №48489.2.535; ПИ 48489.2.538; ПИ с № 48489.2.536; ПИ с № 48489.2.537  

2. Възлага изпълнението на решението на управителя на „Технологичен парк” ЕООД 
гр.Монтана. 

 
ТОЧКА ТРЕТА: 08-01-432/04.12.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно приемане на решение за кандидатстване с проект по Оперативна 
програма “Развитие на човешките ресурси” BG 051 PO 001 – 5.2.13 “Живот в общността”. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата точка от Кмета на Община Монтана е приемане на 

решение за кандидатстване с проект по Оперативна програма “Развитие на човешките ресурси”. 
Желаещи за изказване? Не виждам. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 28,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се. Ще повторя гласуването, защото е поименно. Моля ви за поименно гласуване 
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов ----  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев ---- 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Румен Ерменков За 
Ивета Станкова  За  Светлин Гогов За 
Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
Иво Иванов За  Станислав  Станоев За 
Илиандър Илиев За  Стилиян Христов  За 
Илиян Илиев ----  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
28 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 409 

На основание чл.17, ал. 1, т. 7 от ЗМСМА, във връзка с чл. 18а ал. /1/  от Закона за 
Социалното подпомагане и чл. 36в  ал. /3/  т. 1 от Правилника за приложение на Закона 

за социално подпомагане при спазване на стандартите и критериите 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Дава съгласие да се създаде социална услуга “Защитено жилище за хора с психични 

разстройства” с капацитет девет места, която съответства на модела на препоръчаните от 
Агенцията за социално подпомагане услуги, чрез кандидатстване с проект по Оперативна 
програма “Развитие на човешките ресурси”, Схема за предоставяне на безвъзмездна 
финансова помощ “Живот в общността”, Бюджетна линия BG 051 PO 001 – 5.2.13. 
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2. Предоставя за целите на проекта за срок от пет години трети етаж и две помещения 
с прилежащите им стълбище и коридор от приземния етаж, всичките в сграда в град Монтана, 
ул.”Иван Вазов” № 4 със застроена площ 115 кв. м. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана контрол по изпълнението на Решението. 
 
ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: 08-01-431/04.12.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет 

на Община Монтана, относно изменение на Наредбата за реда и условията за извършване на 
търговска дейност на територията на Община Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата точка е относно изменение на Наредбата за реда и 

условията за извършване на търговска дейност на територията на Община Монтана. Желаещи за 
изказване не виждам. Обикновено гласуване. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 28,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 410 

На основание чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА и във връзка с чл. 80 от ЗМДТ 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Изменя Наредбата за реда и условията за извършване на търговска дейност на 

територията на Община Монтана (приета с Решение №144 от 24.07.2008 г; изм. и доп. с 
Решение №473 от 27.05.2010 г.) на Общински съвет Монтана, както следва: 

1.1. В чл. 4, ал. 3 отпада текста: 
„- извършва (не извършва) продажба на вино и спиртни напитки” 
„- извършва (не извършва) продажба на тютюн и тютюневи изделия” 
1.2. Чл. 5 се отменя. 
1.3. В чл. 6, ал. 1 вместо „постъпване на документите по чл. 5” става „постъпването 

им”. 
1.4. Чл. 7, ал. 3 вместо „Постъпилите документи” става „Един екземпляр от 

постъпилите уведомления”. 
1.5. Чл. 9 се отменя. 
1.6. Чл. 10 се отменя 
1.7. Чл. 11 се отменя 
1.8. Чл. 12 се отменя 
1.9. Чл. 13 се отменя 
1.10. Чл. 14 се отменя 
1.11. Чл. 15 се отменя. 
1.12. В чл. 16 се отменя т.т. 1 и 4. 
1.13. В чл. 18, ал. 1: 

- В т. 2 текстът се става с „маси и колички;” 
1.14. Чл. 18, ал. 1 се допълва: 

„3. павилиони до 4 кв. м; 
4. от фризери и хладилни витрини; 
5. от машини за сладолед и др.” 

1.15. В чл. 22 текстът се заменя с „Местата за амбулантна търговия и вида на 
съоръженията се определят със схема от главния архитект на общината.” 

1.16. Чл. 23 се изменя и допълва, както следва: 
1.16.1 В ал. 1 числото „40” се заменя с „30”; 
1.16.2. В ал. 2, 

- т.1 отпада текста „за лица, които не са вписани в търговския регистър” 
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- т. 2 се отменя 
- т. 4 се отменя 

1.16.3. В ал. 3 изречението се допълва „като към заявлението прилага служебна 
бележка от отдел „Местни приходи” на Община Монтана за липса на задължения за 
предходната година” 

1.16.4. В ал. 4: 
текстът на т.2 се заменя с „по реда на подаване на заявленията.”  

- т. 3 се отменя 
- т. 4 се отменя 

1.16.5. Създава се нова алинея 5 с текст „Разрешението се издава в срок до 14 дни от 
подаване на заявлението по чл. 23, ал.1. 

1.17. Чл. 24 се изменя и допълва, както следва: 
1.17.1. В ал. 1 отпада текста „една календарна година” и се създават точки: 

„1. три календарни години за целогодишна търговска дейност; 
 2. шест месеца за сезонна търговия”. 

1.17.2. Създава се нова алинея: „(3) За търговска дейност до 15 дни месечно ролята на 
разрешително се замества от квитанцията за платена такса по чл.28.” 

1.17.3. Създава се нова алинея: „(4) Информация за разрешените места по чл. 21 се 
предоставя на Дирекция „Териториално устройство и строителство” за упражняване на 
контрол по ЗУТ.” 

1.18. В чл. 26 текстът става „Кметът на общината може да откаже издаване на 
разрешение, когато търговецът има: 

1. констатирано нарушение на наредбата;   
2. задължения към общината за предходната година.”  

1.19. Чл. 27 се изменя, както следва: 
- т. 1 се допълва с „или квитанция за платена такса за обектите по чл.24, ал. 3.”    
- т. 3 се отменя 
- т. 4 се отменя 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на решението. 
 
ТОЧКА ПЕТА: 08-01-428/04.12.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно ползване временен безлихвен заем от извънбюджетните сметки на 
общината. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата точка е относно ползване на временен безлихвен заем от 

извънбюджетните сметки на Община Монтана. Една традиционна за това време докладна. Желаещи 
за изказване не виждам. Поименно гласуване. 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов ----  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев ---- 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Румен Ерменков За 
Ивета Станкова  За  Светлин Гогов За 
Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
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Иво Иванов За  Станислав  Станоев За 
Илиандър Илиев За  Стилиян Христов  За 
Илиян Илиев ----  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
28 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 411 

На основание чл. 21, ал.1, т.10 от ЗМСМА и чл.24, т.1 от Закона за общинските 
бюджети 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Възникналият временен недостиг на средства в процеса на изпълнение на 
общинския бюджет през 2013 год. да бъде осигуряван с временен безлихвен заем от 
наличните парични средства по извънбюджетните сметки, открити за обслужване на фонд 
“Приватизация”. 

2. Окончателното възстановяване на средствата по извънбюджетните сметки да се 
извърши при необходимост от изплащане на задължения към изпълнители по утвърдените 
поименни списъци от фонд “Приватизация” през 2013 г., но не по-късно от 25.12.2013 г. 

 
ТОЧКА ШЕСТА: 08-01-429/04.12.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет 

на Община Монтана, относно вътрешно разместване в бюджета на Община Монтана за 2012 
год. по функции, дейности и параграфи.  

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е относно вътрешно разместване в бюджета на 

Община Монтана за 2012 год. по функции, дейности и параграфи. Трябва да кажа, че както беше 
обещано от финансовия директор има вече нова справка, която трябваше да се уточни с голямото 
число второстепенни разпоредители на бюджета е направена коректно и е представена на сесията. 
Желаещи за изказване? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване.   

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов ----  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев ---- 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Румен Ерменков За 
Ивета Станкова  За  Светлин Гогов За 
Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
Иво Иванов За  Станислав  Станоев За 
Илиандър Илиев За  Стилиян Христов  За 
Илиян Илиев ----  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
28 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
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№ 412 
На основание чл.18, ал.1 и чл.22 от Закона за Общинските бюджети, §41 и §42 от 

Закона за изпълнение на държавния бюджет на РБ за 2012г.,  чл.21ал.1, т.6 и чл.44, ал.1, 
т.5 от ЗМСМА 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Упълномощава Кмета на общината да направи промени по бюджета за 2012г. за 
покриване на преразходите по обективни причини в частта за местни дейности. 

2. Упълномощава Кмета на общината да извърши промени по бюджета за 2012г. в 
частта за делегираните от държавата дейности. 

3. Упълномощава Кмета на общината в рамките на бюджетната година временно 
свободните средства за делегираните от държавата дейности да ползват за финансиране и на 
други дейности по бюджета на общината. 

4. Възлага на Кмета на общината да отрази промените по бюджета на община Монтана 
за 2012г. по функции, дейности и параграфи. 

 
ТОЧКА СЕДМА: 08-01-424/04.12.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно частична корекция – вътрешна компенсирана промяна на Списъка 
на капиталовите разходи финансирани чрез приходи по § 40-00 Постъпления от продажба на 
общински нефинансови активи и Частична корекция на Списъка на капиталовите разходи 
през 2012г. финансирани от собствени средства. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е относно частична корекция – вътрешна 

компенсирана промяна на Списъка на капиталовите разходи финансирани чрез приходи по § 40-00. 
Желаещи за изказване? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване.   

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов ----  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев ---- 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Румен Ерменков За 
Ивета Станкова  За  Светлин Гогов За 
Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
Иво Иванов За  Станислав  Станоев За 
Илиандър Илиев За  Стилиян Христов  За 
Илиян Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 413 

На основание чл. 21 т. 6 от ЗМСМА и чл. 18 от Закона за общинските бюджети 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
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1. Приема предложената Частична корекция – вътрешна компенсирана промяна на 
Списъка за капиталови разходи финансирани чрез приходи от § 40-00 Постъпления от 
продажба на общински нефинансови активи през 2012г. съгласно Приложение №1. 

2. Приема предложената Частична корекция на Списъка за капиталови разходи 
финансирани от собствени средства съгласно Приложение №2. 

3. Приема Реализираната икономия от капиталовите разходи финансирани от 
собствени бюджетни средства в размер на 88 746 лв. /осемдесет и осем хиляди седемстотин 
четиридесет и шест лева/ да се пренасочи в дейност Улично осветление, функция БКС.  

4. Възлага на Кмета на Община Монтана да отрази промените по т. 1, т.2 и т.3. 
 
ТОЧКА ОСМА: 08-01-430/04.12.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно приемане на план - сметка включваща необходимите разходи за 
дейностите по третиране на битови отпадъци и почистване на площи за обществено ползване и 
определяне годишен размер на такса за битови отпадъци 2013 год. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата точка е такса смет. Желаещи за изказване? Г-н Кмете, 

заповядайте. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, благодаря ви за 

предложенията и коректния прочит в комисиите на тези, които са разгледали тази докладна. Искам 
все пак да кажа няколко думи в началото и след това, ако има въпроси ще дам възможност на Ангелов 
да отговори по темата. Какво е новото и различното от всички план сметки в последните 13 години? 
Новото е, че ние вече имаме и сепаратор тези, които като Враца и други общини започнаха преди нас 
още не са го довършили и скоро няма да го довършат. Извън ангажиментите, които имаме по план – 
сметката свързани с депото, пречиствателната станция за отпадни води сега имаме и със сепаратора. 
Същевременно ние сме се съобразили с прочита и с всички дебати от последната година, които 
говореха за наистина коректно гледане и изпълнение на план сметката. Днес Декември цените няма 
нищо общо с план-сметката, която сме приемали през Февруари, когато беше приет бюджета и вие сте 
наясно с тези неща. Другото нещо, което искам да кажа е, че запазихме промила като цяло. Промила е 
различен, шест позиции има. Нашите граждани в Монтана ще плащат в зависимост от това дали 
представляват юридически или физически лица, от 6,7 промила до рекордно ниските 0,3 промила за 
тези, които не ползват имотите си. Трябва да кажа, че гражданите за разлика от предходните години 
са спазили точно сроковете и в момента в различните направления имаме купища искания и питания, 
които са готови за комисии, за проверка след днешния ден. 6,7 при положение, че имаме и сепаратор и 
сме една от четирите общини в България от 264, които са длъжни да предвидят средства и в тази 
услуга, а в същия момент не вдигаме таксата за юридически лица е показател сам за себе си. 6,7 е за 
юридически лица един път, 4,1 е за юридически лица втори път, тези от около 200 фирми от всички 
над 2 000, които са декларирали на кофи. 2,1 е таксата за тези, които са декларирали, че не ползват 
имотите си. 2,1 е за физическите лица, за нашите съграждани; 0,3 е таксата за тези хора, които са 
декларирали като физически лица че не ползват имотите си, имаме много такива граждани. Т.с. имаме 
няколко вида такси, които касаят различните наши съграждани на територията на Община Монтана. 
Запознат съм естествено с дебатите в комисиите, от въпросите, от допълнителните искания и 
справките, които сте направили вие. Само ще ви кажа нещо, което е също коренно различно от 
предишните години, за първи път от последните седем години изпълнението на такса смет към тази 
част на годината е 70% включая и с така наречените недобори. Кой е крив и кой е прав ще видим 
следващата година. Общината винаги е дотирала тази дейност, а сега много е дотирала, защото ние 
със старите в момента ние превишаваме вече значително дотирането на план сметката. Има опасност в 
рамките на следващата година по една или друга причина да не се справим до край. Днес Държавата 
реагира, последните три дни имаме непрекъсната комуникация с Областния управител, днес Областна 
администрация във всички администрации на България преведе такса смет. Това още не е направила 
полицията, Министерство на правосъдието, на Земеделието, това не са направили още жандармерията, 
пожарната, тел.112, имаме около 250 хил.лв. такава е логиката на превеждането на такси, нищо през 
годината, в последния момент ако стане ще бъда доволен. Благодарение на учудващото добрата 
комбинация с Областна администрация тези неща бяха изчистени, буквално преди да дойда днес на 
сесията тук. Искам да кажа, че голям брой от юридическите лица на общината за първи път ме се 
случва да говоря в проценти 66%, 68%, 70%, не за 105 и 107%, както беше в предходните години. Аз 
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се надявам, че хората, които имат ангажименти ще успеят да ги изчистят. Между другото големите 
фирми на територията на Монтана, големите вериги на територията на Монтана са изчистили отдавна 
всичко, нямат никакви ангажименти. Моето впечатления в момента са, че силно закъсали са дребните 
и средните фирми, имайки в предвид едно или друго обстоятелство да не навлизам повече в тези 
дебри. Имаше хора, които се извиниха и които казаха за първи пат, че няма да ги изчистят, защото не 
са си оправили заплатите със служителите още и най-вероятно няма да спазят тези срокове. Искам да 
ви кажа, че общината е предприела по Закон онова, което е необходимо към редица длъжници. Аз 
силно се надявам, че всеки един ще намери начин да изчисти задълженията си в това число разбира се 
има и хора, които са на различни нива в общинската администрация и общински съветници в 
отделните листи. Надявам се, че тъй като все пак годината все още не е приключила наистина се 
надявам тези хора и фирми да могат да изчистят най-вече се надявам Държавата да успее да изчисти 
ангажимента си в този период, имаме още четири и половина работни дни, имайки предвид 
приключванията на общинските звена и на банките в средата на 28-ми. Това е, което мога да ви кажа 
коректно и което бих помолил вие и всички хора, които познавате в тази част да използвате 
последните дни на годината по възможност частично или напълно да погасите част от тези 
задължения. Това е информацията, която мога да кажа. Никога към 18 Декември, изпълнението не е 
било такова и никога такъв брой дребни и средни фирми не говоря за големите те са си изчистили, 
тези, които не са изчистили са ясни, те не са ги чистили за 20; 30 години с тях сме в съдебни спорове 
за една или друга тема. Казах това в началото, от една страна да ви благодаря за прочита, които сте 
направили в рамките на годината. Искам да ви кажа, че срещу план сметката стоят услуги и тъй като 
дейността твърдо се дотира към тази дата каквото и да съберем до края на годината ние ще останем в 
тази позиция и в тази зона да дотираме всичко. Затова се надявам да подкрепите план сметката и да се 
надяваме, че в рамките на следващата година хората и фирмите ще бъдат коректни. Защото при 
подобно изпълнение една година по-късно картината ще бъде още по-тежка, това е тенденцията за 
последните две години. Сигурно хората имат основание по една или друга причина да бавят тези 
неща, но за първи път към 01.12 е 68%, нещо което много отдавна не се е случвало и аз се надявам до 
края на годината това нещо да се случи. Съобразили сме се с тези неща, затова имаме шест вида такси. 
Аз не мога да се съглася, че таксата е 6,7 или 0,3, тя е от 6,7 до 0,3 е таксата. Всеки един попада в 
някакво поле от нас като граждани, на база това, което е декларирал, на база на това, което има. Има 
огромни купища в момента молби и искания за комисии, които веднага след приемането на план 
сметката ще започне работата, за да можем да установим всеки един човек дали ще потвърдим 
искането му или не, без значение дали той е физическо или юридическо лица. Казах тези неща в 
началото, за да бъдат основа, ако има някакви допълнителни въпроси, ако има нещо не изяснено от 
който и да е от групите на ОбС. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Желаещи за изказване? Ирена Димова. 
Г-ЖА ИРЕНА ДИМОВА: У-ми г-н Председателю, г-да Зам.председатели, у-ми г-н Кмет, 

Зам.кметове, колеги, първото което искам да уточним групата на ГЕРБ има ли техническа грешка в 
план сметката. Ние с г-н Ангелов го разисквахме това така, че нашето предложение е да се погледне 
оригиналната план сметка и там където е в сметоизвозването там където е в маршрута Монтана, 
с.Благово, Г.Вереница и отдолу на т.4 пак Г. Вереница е ли е Г.Церовене или при нас е дадено грешно. 
Така че, ако има грешка нашето предложение е да бъде поправено. 

Второто, благодаря на г-н Кмета за подробните разяснения само искам и аз да разкажа какво 
съм казала на комисиите в резюме. Моето питане беше тогава при така запазения промил и вдигнатия 
промил при Депото за битови отпадъци и намалението за поддържане чистотата на територията на 
населените места предназначени за обществено ползване, при това намаление значи ли, че града ще 
ни стане по-мръсен или значи, че разходите, които в момента сме ги определели са били достатъчни в 
предишни години? 

Второто питане, което пак исках и г-н Ангелов го изпълни коректно искам да кажа пред 
всички, исках фирмите, които са подали за ползване на кофи. Аз видях фирмите, казах и на г-н 
Ангелов преди това – Следи ли някои от Общинската администрация и за миналата година за фирмите 
купили ли са си кофи? Второто – следи ли някои тези фирми платили ли са си предишните години и 
потвърждават ли им тези молби и след това въобще, какъв е контрола? Защото прави ми впечатление, 
че е двойно увеличение на подалите тези фирми като оценка минават на 4,1, което пак ме навежда на 
мисълта, че това ни е достатъчният промил горе-долу, нали, мога да приема до 5,3 примерно? Това са 
ми главните питания. Като ми отговорите, ако нещо ми възникне отново ще стана. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Други желаещи за изказване? Крум Милетиев, заповядай. 
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Г-Н КРУМ МИЛЕТИЕВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-да Кметове, дами и г-да общински 
съветници, аз няма да се спирам подробно както колежката, ще изразя едно своя принципна позиция. 
Може би като се подготвях за тази докладна, проверих и се оказа, че България е може би единствената 
страна в ЕС, която таксата за битови отпадъци не е свързана с количеството генериране и 
количеството третирани отпадъци. Разбира се тази практика Община Монтана как възприе, възприета 
може би от 264, 262 не съм много сигурен, така е възприето, така се изчислява. Съгласно ЗУО и 
ЗООСВ там е залегнал европейския принцип, че замърсителите плащат, т.с. таксата следва да се 
определя на реално количество отпадъци, а не както в момента масово се използва в България на 
промилите върху данъчната основа. Ще цитирам и ЗМДТ, чл. 67, ал. 1 че размерът на таксата се 
разпределя на базата на количеството отпадъци. Изключение се допуска, когато не може да се 
установи количеството битовите отпадъци и размерът на таксата се определя на ползвател или 
пропорционално на друга основа, определена от общинския съвет, т.с дадено е като изключение от 
основното правило ние да определяме таксата за битови отпадъци на базата както са възприели много 
общини на данъчната оценка. Това изключение, което е прието под условие е възприето като 
възможност за алтернативен избор, но почти никъде в България дори Община Монтана не се посочва 
обективна причина, защо е възприет този принцип, а не принципа, които замърсителя следва да плаща 
или на базата на количеството отпадъци. Този подход според мен нарушава основните принципи за 
определяне на таксите, които са залегнали в чл. 8 от ЗМДТ, а именно, че таксите трябва да 
възстановяване пълните разходи на общината по предоставяне на услугата и постигането на по-голяма 
справедливост при определяне и заплащане на местните данъци и такси. Още повече в предходния 
член е изрично разпоредено - Местните данъци и такси се определят въз основа на необходимите 
материално-технически и административни разходи по предоставяне на услугата. Това е един всеобщ 
принцип за определяне на таксите и за мен е непонятно както и разбира се предполагам, че и за 
голяма част от присъстващите, защо такса битови отпадъци се определя на базата на данъчната 
оценка? Още повече че в много общини се прави диференцирана между дали собственика-имотите са 
на граждани или на фирми, както и дали се ползват за жилищни или не жилищни нужди. Основанието 
за това подробно ограничение никъде не е залегнал в ЗМДТ. Това са нещата, които искам да споделя, 
на базата на отговорите, които ще получа ще преценя дали да подкрепя или не. Пределно ми е ясно, че 
тези неща, които ги коментирам са залегнали в почти всички общини и в доста общини се обжалва 
самата наредба за определяне на местните данъци и такси, обжалва се и самата план сметка. 
Благодаря.  

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Ирена Димова, заповядай. 
Г-ЖА ИРЕНА ДИМОВА: Г-н Кмете, сега ще Ви отговоря във Ваш стил. Понеже аз съм втора 

година съветник и не мога да кажа че съм с много голям опит, но имам някакво дежаву. Вие винаги 
казвате, че Полиция, Пожарна, тел.112, че Ви дължат и не са си платили. До ден днешен втори път аз 
искам списък с фирмите, въобще списък на всички длъжници, които не са си платили дори и назад в 
годините нито веднъж не ми го дадохте. Сега ще ми отговорите, че има и между нас, ние сме 
достатъчно коректни да застанем зад името си, ако има такива всичките се знаем, така че отново ще 
Ви моля, когато цитирате държавните институции цитирайте поне и една фирма, за да допълните 
порядъка. Излизаме с убеждението че на Вас само Държавата Ви дължи такса смет, всичко друго е 
коректно.     

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Други желаещи за изказване? Г-н Ангелов, заповядайте. 
Г-Н РУМЕН АНГЕЛОВ: У-ми Председателстващи, дами и г-да общински съветници по реда 

на въпросите, които бяха зададени. Първо на г-жа Димова – да, коректна е забележката е в план 
сметката в две римско едно арабско е Г.Церовене, не е Г.Вереница има повтаряне на двете села. 
Линията, която обслужва Г. Церевене е в позицията на линията на Монтана. Така че това, което Вие 
сте забелязали е правилно, моля да бъде отбелязано в таблицата че е Г.Церовене. По отношение на 
качеството на обслужване на третата позиция това е Чистотата, аз тогава Ви дадох една съпоставка 
между това, което е заложено от миналата година в план-сметката и това, което е заложено в тази 
година по абсолютна стойност разликата е от 20 хил. в минус на тази година. Изтъкнахме това е г-н 
Кмета го каза, че тази година тежестта отива към депото там бяха сменени и съответните промили, 
защото сепариращата инсталация натовари доста план сметката. Така че тези 20 хил.лв., който са 
намаление за тази година реално няма да окажат съществено влияние, защото сумите за миналата 
година са 1 129 000 лв. за тази година са 1 104 000 така че те са съпоставими, като размер и за двете 
години. Това, което казахте за кофите, че фирмите плащат 4,1 добавяме, че те плащат още 25,00 лв. на 
куб.м. отпадък, който те попълват в своята декларация и на базата на попълнената декларация, на 
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базата на заповедта на Кмета, която е за честотата на събирането на отделните точки на контейнерите 
се изчислява колко пъти този отпадък се манипулира в седмицата, така че те допълнително плащат 
още 25,00 лв. За кофите сте прави, това коментирахме. Лесно е там, когато кофата е индивидуална, 
т.с. тя е в предприятието и е само за това предприятие, но тези, които са в Централна градска част те 
кофите са общи, както и на юридически така и на физически лица тук е малко трудно да направим 
разграничение, кой би ползвал кофата. Затова е добра идея да поканим фирмите на първо време, които 
ползват индивидуални кофи да си закупят такива, а тези, които ползват общински ние да ги приберем 
и съответно да ги позиционираме да кажем в селата там, където не достигат или да увеличим дадени 
точки в града. Списъка на длъжниците г-н Кмете каза, че ще Ви отговори. 

Г-н Милетиев, затова което казахте, да имаше дела по този въпрос в Софийска община. Това, 
което казвате е правилно, но Закона го допуска и затова това изключение, което според Вас се ползва 
от всички общини то е така, защото Вие замисляте ли се, че в другия вариант тежестта ще отиде към 
физическите лица, т.с. към гражданите. Защото принципа замърсителя плаща това е изказа на всички 
фирми, че те не произвеждат битов отпадък, той е много малък и в крайна сметка битовия отпадък 
генерират физическите лица и цялата тежест ще бъде прехвърлена на физическите лица. Така че това, 
което Вие предлагате трябва добре да се обмисли и трябва да се балансира между двете общности 
физически и юридически лица. За физическите лица, които ползват обектите си като магазини знаете 
много добре, че една от точките третира този въпрос и ние това нещо го отчитаме. Това са отговорите. 
Благодаря.  

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: И аз благодаря. Г-н Кмете заповядайте. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Да добавя само към отговорите на г-н Ангелов, проблема с 

длъжниците смятам, че общината е съвсем коректна. Има динамика и всеки месец картината е 
различна ще ви дам само два конкретни примера, за да излезем от подобно нещо и може в началото на 
всеки един месец примерно да ви давам информация за ТОП 50 или ТОП 100 на длъжниците 
юридически и физически лица. Д-р Джурджов го искаше преди това аз мисля, че общината и лично аз 
като Кмет сме реагирали доста коректно и търпеливо, защото различни хора са имали различно 
затруднение на база на това, на което казах. Дали се чувства смачкан средния и дребния бизнес е 
отговор на бизнеса за мен отговорът е еднозначен и аз го усещам и ще ви дам само два примера. 
Примерно в тези длъжници на ТОП 50 „Тримона” не фигурираше в първата десетка. От къде мога в 
тази ситуация аз или хората в „Тримона” да знаят, че ще изхвърлят 200 човека най-лошото нещо, 
което се е случвало в Монтана през последните два месеца и как при тази ситуация да искам заради 
една или друга причина ръководство, което беше много активно в един друг период по отношение на 
определяне на оценката и такса смет, сега изведнъж изчезна всичко. Ще ви дам още един пример 
„Монолит” още една конкретна фирма ще кажа. Говорех с ръководството не само аз, голяма част от 
моите колеги през ноември и декември правят едно и също упражнение – Вие г-жо, г-не, мислите ли, 
имате ли възможност, има ли проблем? Кмете, не съм дал пет месеца заплата, били сме коректни 
чистили сме по-малко, не можем, там са 80 човека, няма да мога да се справя, няма да мога да изчистя 
това, което имате от стари години. Към никой не е подходено еднозначно, за да бъде заклеймен, че 
той е някакъв си престъпник или нещо от този род. Аз не съм като част от колегите ми, които правят 
серенади по домовете ви, защото трябва да ви пея на едната част по-често. Имам колеги кметове, 
които с оркестър пеят под домовете на длъжниците и им казват – ако обичате елате. Случили са ми се 
много неща, но не и да пея. Мисля, че в Панагюрище беше подобна практиката. Рискувам да посетя 
някои от вашите домове в тази ситуация, но аз също смятам, че това е малко унизителна ситуация. 
Примерно не мога да седя на ул.”Клокотница” или на някоя от другите улици, казвам го, защото те не 
дължат и няма проблем, затова давам примера, не важи за вас. Не мога да ви седя под терасите и да ви 
пея и да ви приканя – де, ако обичате елате. Мога да ви дам списък на всички, на които сме дали на 
частни съдебни изпълнители, говоря на юридически лица, говоря и на физически лица. Искам да ви 
кажа, че благодарение на тази работа хората, които бяха длъжници си изчистиха ангажиментите и 
задълженията не е коректно и аз няма да кажа тези имена без значение дали са съветници или не. 
Хората са намерили начин, постарали са се, изчистили са, не е коректно допълнително да говоря. 
Имах двама, трима от селските кметове, които заради кметовете в селата, заради коли, които са 
прехвърлили преди 8; 10 години бяха попаднали в този списък в това число и съветници, в това число 
и други хора. Не е проблем и аз не искам да кажа, че едва ли не само Държавата не чисти и не плаща, 
напротив в последно време Държавата плаща. Министерство на Здравеопазването, което 7 години не 
беше плащало, при две правителства, Дом майка и дете наведнъж 62 хил.в. в последния момент, това 
беше миналата година. Ето днес дадох пример с Областна администрация, съвсем коректно от една 
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седмица говоря с областния, той каза – да, ние сме възложили на банкирането има още три дена и 
чакаме. Аз очаквам и другите звена, няколко пъти съм говорил и с ОДП и Пожарната и с 
Жандармерията, аз очаквам това нещо да се случи, обаче това ще се случи в последните два дена, 
защото останаха три дни до края. В края на годината никога не съм говорел, има министерства, които 
са безупречни към тях проблеми нямам. Имаме други, към които имаме спорни имоти, имаме 
спорово, като например Министерство на Здравеопазването, който не плаща за хирургичния блок, той 
хем не е на общината, хем ние имаме проблеми в тази част, хем се оказва, че явно не е на никои, след 
като водим дела там и трудно можем да докажем кой е собственик след като никой не плаща за него, 
след като не е общината. Миналата година участвах в преговорите при Дянков, когато коментирахме 
да бъдат възстановени парите примерно на МВР декември преди една година вяха възстановени 11 
мил.лв. благодарение на това задължение от 2; 3; 4 години влязоха при нас. Аз сега се надявам до 
27.12. наистина както днес областните администрации са реагирали в цяла България до един надявам 
се това всеки момент да се случи с министерства, но там са много пари, чакаш 10 хил.лв., 15 хил.лв., 
но там са 120 хил.лв. и те са важни, защото когато ти дойдат 90-тата минута и в последния момент ти 
трябва да погасяваш задължения на нещо което до сега не си направил. Т.с. веднага след нова година, 
защото има четири дни, защото не е коректно сега да дам този списък, защото всеки ден е различен, 
защото хората чистят, плащат, всеки се опитва да направи нещо. Да им дадем шанс и възможност да 
изчистят частично или напълно или каквото могат в началото на януари ще ви дам списъка на ТОП 
50, поради чисто етични и други съображения до сега сме се въздържали от подобно нещо. 
Предпочитам все пак да бъде намерена пресечната точка и да могат тези хора да изчистят нещо, макар 
и частично, за да можем ние да ги съберем тези неща. Така че готов съм на това нещо да отговоря. На 
другата тема, дали е достатъчна или не. Отсреща срещу план сметката стой услуга. След като се 
оказва, че при тази ситуация е недостатъчна, защото общината дотира, общината дотира какво ли не, а 
сега вече и това, винаги, а сега най-много. Очевидно е, че ние не сме се отказали и сме предали на 
съдебните органи там, където вече нещата са излезли извън контрол. Те бяха излезли извън контрол и 
тогава, когато НАП ни прехвърли това събиране. Едни и същи лица в Монтана се повтарят от 15 
години на които непрекъснато влизат фирмите в различен режим, говоря за много години назад и 
разбира се има и нови моменти, към които ние се стараем да бъдем коректни към абсолютно всички. 
Така че не е проблем отново казвам в началото на годината да Ви дадем актуалния списък с имената 
на фирмите и длъжниците, отново казвам не пречи да го получите в общината. Очаквам приходите да 
минат 100 хил.лв. така винаги е на края на годината, всички което Ви дам днес утре няма да бъде 
актуално, защото част от хората ще изчистят това което има. Защо да ги притискаме и да ги обиждаме 
по такъв начин, нека да им дадем възможност. Да, с лихва след 30 Ноември, но все пак една част от 
тези хора ще реагират, нека да използваме това нещо да не се нахвърляме върху хората веднага, 
очевидно е, че няма да бъде простено на никои. Т.С. не е отношението само към Държавата, 
Държавата в много случаи е коректна и се надявам и сега да бъде коректна до край, т.с. картината на 
27.12. в 17,30 ч. преди да затворят банките на 28-ми на обяд, дано бъде такава че да няма проблеми. 
Благодаря ви. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: И аз благодаря. Г-н Станоев, заповядайте. 
Г-Н СТАНИСЛАВ СТАНОЕВ: Предлагам прекратяване на дебатите. 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Който е „за” прекратяване на дебатите, моля да гласува 
„За” – 23,  
„Против” – 2, 
„Въздържали се” – 1 
Приема се 
Преминаваме към гласуване. Има една поправка и тя е в точка две римско, едно арабско да се 

замени Г.Вереница с Г.Церовене. който е „за” моля да гласува 
„За” – 29,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 
Друга поправка и конкретно предложение няма. Затова преминаваме към поименно гласуване 

на цялата докладна. 
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
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Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова Въздържал се  Людмил Джурджов Против 
Богдан Найденов ----  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов Против 
Диман Георгиев За  Павел Цочев ---- 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  Против  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев Против 
Иван Георгиев  За  Румен Ерменков За 
Ивета Станкова  За  Светлин Гогов За 
Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
Иво Иванов За  Станислав  Станоев Въздържал се 
Илиандър Илиев За  Стилиян Христов  За 
Илиян Илиев Против  Юлиан Александров За 
Ирена Димова Против    

 
21 / 6 / 2 
Приема се 

Решение 
№ 414 

На основание чл.21, ал.1, т.7 от ЗМСМА, във връзка с чл.66 от ЗМДТ, чл.15, чл.19 
и чл. 19а от Наредбата за определяне и администриране на местните данъци и такси и 

цени на услуги на територията на община Монтана  
Общински съвет Монтана 

Реши: 
І. Одобрява план-сметката, общата стойност, на която възлиза на 3 429 345 лева и включва 

необходимите разходи за: 
1. Осигуряване на съдове за съхраняване на битовите отпадъци - контейнери, кофи и други. 
2. Събиране на битови отпадъци и транспортиране до депото за обезвреждането им. 
3. Проучване, проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, закриване и мониторинг 

на депото за обезвреждане на битови отпадъци, включително отчисленията по чл. 60, ал. 2 и чл. 64, 
ал.1 от Закона за управление на отпадъците (ЗУО) 

4. Почистване на уличните платна, площадите, алеите, парковите и другите територии от 
населените места, предназначени за обществено ползване. 

ІІ. Определя годишен размер на таксата за услугите по събирането, извозването и 
обезвреждането в депа или други съоръжения на битовите отпадъци както и за поддържането на 
чистотата на териториите за обществено ползване с повторяемост на извозване, съгласно Заповед № 
2406/29.10.2012 г. на Кмета на Община Монтана в следните населени места – гр. Монтана, с. 
Безденица, с. Белотинци, с. Благово, с. Винище, с. Вирове, с. Войници, с. Габровница, с. Горна 
Вереница, с. Горно Церовене, с. Долно Белотинци, с. Долна Вереница, с. Д-р Йосифово, с. Долна 
Рикса, с. Клисурица, с. Крапчене, с.Липен, с.Николово, с. Славотин, с. Смоляновци, с. Студено буче, 
с. Стубел, с. Сумер и с. Трифоново както следва: 

ІІІ По субекти 
1. Физически лица 
1.1. За недвижими имоти на физически лица – като жилища, гаражи, летни кухни и други 

спомагателни, обслужващи и второстепенни постройки към сградите на основното застрояване, 
влизащи в районите за организирано сметосъбиране определени със Заповед № 2406/29.10.2012 г. на 
Кмета на Община Монтана съгласно чл.63, ал.2 от ЗМДТ във връзка с чл.15 и не подалите декларации 
по чл.19, ал.5 от Наредбата за определяне и администриране на местните данъци и такси и цени на 
услугите на територията на община Монтана: 

- 2,1 промила върху данъчната оценка като: 
- 1,2 промила за сметосъбиране и сметоизвозване; 
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- 0,6 промила за поддържане на ДТБО; 
- 0,3промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване. 
1.2. За недвижими имоти на физически лица извън районите определени със Заповед № 

2406/29.10.2012 г. на Кмета на Община Монтана. 
- 0,3 промила за почистване на уличните платна, площадите, алеите, парковите и другите 

територии от населените места, предназначени за обществено ползване. 
1.3 За подалите декларации по чл. 19, ал.5 от Наредба за определяне и администриране на 

местните данъци и такси и цени на услуги на територията на община Монтана за недвижими имоти 
съгласно чл.63, ал.2 от ЗМДТ. 

- 0,3 промила за почистване на уличните платна, площадите, алеите, парковите и другите 
територии от населените места, предназначени за обществено ползване. 

1.4. За не жилищни и производствено – стопански имоти на физически лица – като търговски, 
производствени, селскостопански и други подобни обекти, в районите определени със Заповед № 
2406/29.10.2012 г. на Кмета на Община Монтана и не подалите при условията на чл.19а, ал.1 от 
Наредбата за определяне и администриране на местните данъци и такси и цени на услуги на 
територията на община Монтана декларации в Общинска администрация гр. Монтана за вида и броя 
на съдовете за битови отпадъци, в срок до 30.11. – предходната година. 

- 6,7 промила върху облагаемата стойност: 
- 2,6 промила за сметосъбиране и сметоизвозване; 
- 2,0 промила за поддържане на ДТБО; 
- 2,1 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване. 
1.5 За не жилищни имоти на физически лица извън районите определени със Заповед № 

2406/29.10.2012 г. на Кмета на Община Монтана. 
- 2,1 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване. 
1.6 За не застроени имоти на физически лица в регулационните граници на населените места. 
- 0,3 за поддържане чистота на териториите за обществено ползване.   
1.7 За физически лица с не жилищни и производствено – стопански имоти - като търговски, 

производствени, селскостопански и други подобни обекти, в районите определени със Заповед № 
2406/29.10.2012 год. на Кмета на Община Монтана и подалите при условията на чл.19а, ал.1 от 
Наредбата за определяне и администриране на местните данъци и такси и цени на услуги на 
територията на община Монтана декларации в общинска администрация гр. Монтана за вида и броя 
на съдовете за битови отпадъци, в срок до 30.11. - предходната година. 

- 4,1 промила върху облагаемата стойност: 
- 2,0 промила за поддържане на ДТБО; 
- 2,1 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване. 
Размерът на таксата в зависимост от количеството битов отпадък е 25 лева на куб. м. 
2. Юридически лица и еднолични търговци 
2.1. За недвижими имоти на предприятия – търговци и други юридически лица в районите 

определени със Заповед № 2406/ 29.10.2012 г. на Кмета на Община Монтана и не подалите при 
условията на чл.19а, ал.1 от Наредбата за определяне и администриране на местните данъци и такси и 
цени на услуги на територията на община Монтана декларации в общинска администрация 
гр.Монтана за вида и броя на съдовете за битови отпадъци, в срок до 30.11. - предходната година. 

- 6,7 промила върху по-голямата от отчетната им стойност или данъчна оценка, в т. ч.: 
- 2,6 промила за сметосъбиране и сметоизвозване;. 
- 2,0 промила за поддържане на ДТБО; 
- 2,1 промила за поддържане чистотата на териториите от населените места, предназначени за 

обществено ползване. 
2.2 За подалите декларации по чл.19а, ал.1 
 - 4,1 промила върху основата по т. 2.1 
- 2,1 промила за поддържане чистотата на териториите от населените места, предназначени за 

обществено ползване;  
- 2,0  промила за поддържане на ДТБО. 
- Размерът на таксата в зависимост от количеството на битов отпадък е 25 лв. на куб. м. 
2.3. За подалите декларации на основание чл.19, ал.5 от Наредбата за определяне и 

администриране на местните данъци и такси и цени на услуги на територията на община Монтана за 
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недвижими имоти на предприятия – търговци и други юридически лица в районите определени със 
Заповед № 2406/29.10.2012 г. на Кмета на Община Монтана.  

- 2,1 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване върху основа 
по т. 2.1   

2.4. За имоти извън районите определени със Заповед № 2406/29.10.2012 г. на Кмета на 
Община Монтана и не застроените. 

- 2,1 промила за поддържане чистотата на териториите от населените места, предназначени за 
обществено ползване върху основа по т. 2.1 

ІV. За имоти общинска собственост таксата за услугите се заплаща от наемателите. 
V. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на Решенията. 
 
ТОЧКА ДЕВЕТА: 08-01-423/28.11.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет 

на Община Монтана, относно продажба на земеделски земи – частна общинска собственост от 
Общинския поземлен фонд. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата точка от Дневния ред е относно продажба на земеделски 

земи – частна общинска собственост. Желаещи за изказване? Не виждам. Преминаваме към поименно 
гласуване. 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов ----  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев ---- 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Румен Ерменков За 
Ивета Станкова  За  Светлин Гогов За 
Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
Иво Иванов За  Станислав  Станоев За 
Илиандър Илиев За  Стилиян Христов  За 
Илиян Илиев ----  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
28 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 415 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА и във връзка с чл. 35, ал. 1 от ЗОС 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Общински съвет гр. Монтана обявява продажбата на общински земеделски имоти по 

картата на възстановената собственост на землищата на с. Смоляновци, с. Долна Вереница, с. 
Клисурица, с. Николово и с. Горно Церовене, община  Монтана, съгласно таблицата: 

  
№ землище № на 

имота 
АОС Площ 

(дка) 
 

НТП Пазарна 
оценка 

(лв.) 
1 2 3 4 5 6 7 
1 Смоляновци 080180 2336/2012 1.000 Зеленчук. култура 2540.00 
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2 Долна Вереница 410010 2337/2012 1.027 Трайни насажден. 1232.00 
3 Долна Вереница 410011 2338/2012 1.088 Трайни насажден. 1306.00 
4 Клисурица 037086 2340/2012 23.588 Затревена нива 3137.00 
5 Клисурица 240005 2341/2012 2.500 Нива 380.00 
6 Николово 000614 2335/2012 4.800 Нива 960.00 
7 Горно Церовене 190041 2311/2012 2.912 Нива 82.00 
8 Горно Церовене 190090 2314/2012 2.496 Нива 70.00 
9 Горно Церовене 200052 2315/2012 5.723 Нива 721.00 

10 Горно Церовене 200077 2316/2012 1.089 Нива 137.00 
11 Горно Церовене 200078 2317/2012 1.092 Нива 138.00 
12 Горно Церовене 210106 2321/2012 3.276 Нива 413.00 
13 Горно Церовене 210180 2322/2012 1.820 Нива 229.00 
14 Горно Церовене 210021 2318/2012 1.365 Нива 197.00 
15 Горно Церовене 210040 2319/2012 2.912 Нива 419.00 
16 Горно Церовене 210086 2320/2012 2.989 Нива 430.00 
17 Горно Церовене 250091 2323/2012 1.553 Нива 124.00 

, чрез публичен търг с явно наддаване 
2. Определя пазарната оценка, изготвена от оценител, отговарящ на изискванията на 

Закона за независимите оценители, съгласно колона 7 от таблицата. 
3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ДЕСЕТА: 08-01-425/04.12.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно запазване на строежи с временен устройствен статут, изградени по 
реда на отменената ал. 4 на чл. 120 от ППЗТСУ, върху земя – общинска собственост. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е относно запазване на строежи с временен 

устройствен статут, това е една рутинна докладна. Желаещи за изказване? Не виждам. Преминаваме 
към поименно гласуване. 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов ----  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев ---- 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Румен Ерменков За 
Ивета Станкова  За  Светлин Гогов За 
Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
Иво Иванов За  Станислав  Станоев За 
Илиандър Илиев За  Стилиян Христов  За 
Илиян Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 416 
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На основание §17, ал.1 от Преходните разпоредби на Закона за устройството на 
територията и чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация  
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Запазва на основание §17, ал. 1 от Преходните разпоредби на Закона за устройството 

на територията по приложения списък – Приложение № 1, одобрен от кмета на община 
Монтана, изградените строежи по реда на отменената ал. 4 на чл. 120 от ППЗТСУ с временен 
статут, като сключи договори със собствениците на тези обекти със срок на действие до 
31.12.2013 година. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: 08-01-426/04.12.2012г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно предоставяне на земеделски земи от Общинския поземлен 
фонд в землищата на Община Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата точка от Дневния ред е относно предоставяне на 

земеделски земи от Общинския поземлен фонд. Желаещи за изказване? Не виждам. Преминаваме към 
поименно гласуване. 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов ---- 
Богдан Найденов ----  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев ---- 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Румен Ерменков За 
Ивета Станкова  За  Светлин Гогов За 
Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
Иво Иванов За  Станислав  Станоев За 
Илиандър Илиев За  Стилиян Христов  За 
Илиян Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
28 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 417 

На основание §27, ал. 2, т. 1 от ПЗР към ЗИД на ЗСПЗЗ и чл. 21, ал. 1, т. 8 от 
Закона за местното самоуправление и местната администрация 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Предоставя на насл. на Стефан Иванов Моллов в землището на с. Долно Белотинци, 
община Монтана имот с №800709 и проектна площ 2.347 дка, начин на трайно ползване пасище, 
мера в местността „Край водата“, Х-та категория, скица-проект №Ф03553/27.11.2012 г., във връзка 
със заявление вх. №1010/1991 г. и решение №1РГ/12.08.1996 г. на Общинската служба по земеделие - 
Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или 
възстановими стари реални граници. 
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2. Предоставя на насл. на Иван Петков Йоцов в землището на с. Долно Белотинци, община 
Монтана имот с №915013 и проектна площ 5.772 дка, начин на трайно ползване нива в местността 
„Лъката“, ІІІ-та категория, скица-проект №Ф03554/27.11.2012 г., във връзка със заявление вх. 
№1473/1992 г. и решение №1РГ/12.08.1996 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за 
признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или възстановими стари 
реални граници. 

3. Предоставя на насл. на Кирил Михайлов Киров в землището на с. Долно Белотинци, 
община Монтана: 

▪ имот с №915147 и проектна площ 3.512 дка, начин на трайно ползване нива в местността 
„Лъката“, ІІІ-та категория, скица-проект №Ф03555/27.11.2012 г.,  

▪ имот с №915044 и проектна площ 2.322 дка, начин на трайно ползване нива в местността 
„Лъката“, ІІІ-та категория, скица-проект №Ф03556/27.11.2012 г., във връзка със заявление вх. 
№1056/1991 г. и решение №1РГ/12.08.1996 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за 
признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или възстановими стари 
реални граници. 

4. Предоставя на насл. на Господина Иванова Сандова в землището на с. Долно Белотинци, 
община Монтана: 
         ▪ имот с №915047 и проектна площ 4.842 дка, начин на трайно ползване нива в местността 
„Лъката“, ІІІ-та категория, скица-проект №Ф03559/27.11.2012 г.,  
         ▪ имот с №915016 и проектна площ 2.761 дка, начин на трайно ползване нива в местността 
„Лъката“, ІІІ-та категория, скица-проект №Ф03557/27.11.2012 г.,  
         ▪ имот с №915015 и проектна площ 1.974 дка, начин на трайно ползване нива в местността 
„Лъката“, ІІІ-та категория, скица-проект №Ф03558/27.11.2012 г., във връзка със заявление вх. 
№1203/1992 г. и решение №1РГ/12.08.1996 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за 
признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или възстановими стари 
реални граници. 

 5. Предоставя на насл. на Средко Дилоров Илиев в землището на с. Студено буче, община 
Монтана имот с №020002 и проектна площ 2.879 дка, начин на трайно ползване нива в местността 
„Делниците“, V-та категория, скица №Ф02258/27.11.2012 г., във връзка със заявление вх. 
№20232/1992 г. и решение №20РГ/05.05.1999 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за 
признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или възстановими стари 
реални граници. 

6. Предоставя на насл. на Михал Аврамов Нончев в землището на с. Студено буче, община 
Монтана имот с №023022 и проектна площ 3.073 дка, начин на трайно ползване нива в местността 
„Нанай здравец“, V-та категория, скица №Ф02260/27.11.2012 г., във връзка със заявление вх. 
№20100/1991 г. и решение №20РГ/05.05.1999 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за 
признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или възстановими стари 
реални граници. 

7. Предоставя на насл. на Никола Александров Дамянов в землището на с. Студено буче, 
община Монтана имот с №023021 и проектна площ 7.000 дка, начин на трайно ползване нива в 
местността „Нанай здравец“, V-та категория, скица №Ф02259/27.11.2012 г., във връзка със заявление 
вх. №20121/1991 г. и решение №20РГ/04.06.1999 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за 
признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или възстановими стари 
реални граници. 

8. Предоставя на Ана Ценова Антова в землището на с. Крапчене, община Монтана имот с 
№023017 и проектна площ 3.800 дка, начин на трайно ползване нива в местността „Раяница“, V-та 
категория за 3.764 дка и ІХ-та категория за 0.036 дка, скица №Ф01646/27.11.2012 г., във връзка със 
заявление вх. №14419/1992 г. и решение №14РГ/07.04.1998 г. на Общинската служба по земеделие - 
Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или 
възстановими стари реални граници. 

9. Предоставя на Ана Ценова Антова в землището на с. Николово, община Монтана имот с 
№049050 и проектна площ 2.198 дка, начин на трайно ползване нива в местността „Върха“, ІІ-ра 
категория, скица №Ф01436/27.11.2012 г., във връзка със заявление вх. №16076/1991 г. и решение 
№16РГ/05.04.2001 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за признаване на правото на 
възстановяване на собствеността в съществуващи или възстановими стари реални граници. 
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10. Предоставя на насл. на Иван Николов Топалски в землището на с. Стубел, община Монтана 
имот с №015068 и проектна площ 2.668 дка, начин на трайно ползване нива в местността „Площа“, 
ІV-та категория, скица №Ф02839/27.11.2012 г., във връзка със заявление вх. №19210/1992 г. и решение 
№19РГ/01.09.1999 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за признаване на правото на 
възстановяване на собствеността в съществуващи или възстановими стари реални граници. 

11. Предоставя на насл. на Петър Петров Колов в землището на с. Стубел, община Монтана: 
         ▪ имот с №156041 и проектна площ 1.830 дка, начин на трайно ползване нива в местността 
„Тръпката“, ІV-та категория, скица-проект №Ф02827/13.11.2012 г.,  
         ▪ имот с №019051 и проектна площ 3.142 дка, начин на трайно ползване ливада в местността 
„Тръскето“, VІІІ-ма категория, скица-проект №Ф02828/13.11.2012 г., 
         ▪ имот с №000406 и проектна площ 8.459 дка, начин на трайно ползване пасище, мера в 
местността „Могилките“, V-та категория за 2.300 дка и ІІІ-та категория за 6.159 дка, скица 
№Ф02824/13.11.2012 г., 
         ▪ имот с №019083 и проектна площ 2.034 дка, начин на трайно ползване ливада в местността 
„Долно тръске“, VІІІ-ма категория, скица-проект №Ф02825/13.11.2012 г., 
         ▪ имот с №019074 и проектна площ 7.611 дка, начин на трайно ползване ливада в местността 
„Долно тръске“, VІІІ-ма категория, скица-проект №Ф02826/13.11.2012 г., във връзка със заявление вх. 
№19642/1991 г. и решение №19РГ/14.04.1999 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за 
признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или възстановими стари 
реални граници. 
         12. Предоставя на насл. на Алекси Трифонов Евтимов в землището на с. Белотинци, община 
Монтана имот с №001037 и проектна площ 3.057 дка, начин на трайно ползване нива в местността 
„Соколица“, ІІІ-та категория, скица №Ф02525/27.11.2012 г., във връзка със заявление вх. №3086/1991 
г. и решение №3/1/24.08.1998 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за признаване на 
правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или възстановими стари реални граници. 

13. Предоставя на насл. на Петко Петров Нинов в землището на с. Белотинци, община Монтана: 
         ▪ имот с №072211 и проектна площ 7.139 дка, начин на трайно ползване пасище, мера в 
местността „Наръкето“, ІХ-та категория, скица-проект №Ф02518/19.11.2012 г.,  
         ▪ имот с №011294 и проектна площ 2.938 дка, начин на трайно ползване нива в местността 
„Вировете“, V-та категория, скица-проект №Ф02815/19.11.2012 г., 
         ▪ имот с №072024 и проектна площ 3.254 дка, начин на трайно ползване пасище, мера в 
местността „Наръкето“, ІХ-та категория, скица №Ф02516/19.11.2012 г., 
         ▪ имот с №072022 и проектна площ 3.958 дка, начин на трайно ползване пасище, мера в 
местността „Наръкето“, ІХ-та категория, скица №Ф02517/19.11.2012 г., във връзка със заявление вх. 
№3243/1991 г. и решение №3/1/24.08.1998 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за 
признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или възстановими стари 
реални граници. 

14. Предоставя на насл. на Димитър Пенов Петров в землището на с. Трифоново, община 
Монтана: 
         ▪ имот с №194004 и проектна площ 0.700 дка, начин на трайно ползване нива в местността 
„Тръпката“, ІІІ-та категория, скица-проект №Ф01631/27.11.2012 г.,  
         ▪ имот с №253007 и проектна площ 2.499 дка, начин на трайно ползване нива в местността 
„Мъртвината“, ІІІ-та категория, скица-проект №Ф01630/27.11.2012 г., във връзка със заявление вх. 
№22003/1991 г. и решение №21/1/29.09.1998 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за 
признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или възстановими стари 
реални граници. 
         15. Предоставя на насл. на Павел Петров Станков в землището на с. Войници, община Монтана 
имот с №039024 и проектна площ 9.000 дка, начин на трайно ползване нива в местността „Широка 
поляна“, ІІІ-та категория, скица №Ф00843/27.11.2012 г., във връзка със заявление вх. №7249/1992 г. и 
решение №7/1/12.05.1998 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за признаване на правото 
на възстановяване на собствеността в съществуващи или възстановими стари реални граници. 

16. Предоставя на насл. на Младен Георгиев Гацов в землището на с. Смоляновци, община 
Монтана: 
         ▪ имот с №099057 и проектна площ 1.914 дка, начин на трайно ползване ливада в местността 
„Голия рът“, VІ-та категория, скица-проект №Ф03054/13.11.2012 г.,   
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         ▪ имот с №099059 и проектна площ 2.169 дка, начин на трайно ползване ливада в местността 
„Голия рът“, VІ-та категория, скица-проект №Ф03055/13.11.2012 г., във връзка със заявление вх. 
№18650/1992 г. и решение №18РГ/14.06.1999 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за 
признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или възстановими стари 
реални граници. 

17. Предоставя на насл. на Анастасия Стоянова Влъчкова в землището на с. Смоляновци, 
община Монтана имот с №061025 и проектна площ 14.399 дка, начин на трайно ползване пасище с 
храсти в местността „Коритара“, VІ-та категория, скица-проект №Ф03053/13.11.2012 г., във връзка със 
заявление вх. №18110/1991 г. и решение №18РГ/23.08.1999 г. на Общинската служба по земеделие - 
Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или 
възстановими стари реални граници. 
         18. Предоставя на насл. на Мито Ангелов Тачов в землището на с. Смоляновци, община Монтана 
имот с №039168 и проектна площ 10.550 дка, начин на трайно ползване ливада в местността „Церака“, 
VІ-та категория, скица-проект №Ф03061/27.11.2012 г., във връзка със заявление вх. №18818/1992 г. и 
решение №18РГ/23.08.1999 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за признаване на 
правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или възстановими стари реални граници. 

19. Предоставя на Цветко Ангелов Стоянов в землището на с. Смоляновци, община Монтана:          
         ▪ имот с №091207 и проектна площ 20.693 дка, начин на трайно ползване нива в местността 
„Блатото“, V-та категория, скица-проект №Ф03063/27.11.2012 г.,   
         ▪ имот с №091206 и проектна площ 6.681 дка, начин на трайно ползване нива в местността 
„Ръта“, V-та категория, скица-проект №Ф03064/27.11.2012 г.,  
         ▪ имот с №091183 и проектна площ 8.381 дка, начин на трайно ползване нива в местността 
„Ръта“, V-та категория, скица-проект №Ф03066/27.11.2012 г., 
         ▪ имот с №091181 и проектна площ 15.483 дка, начин на трайно ползване нива в местността 
„Ръта“, V-та категория, скица-проект №Ф03065/27.11.2012 г., във връзка със заявление вх. 
№18644/1992 г. и решение №18РГ/28.10.1999 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за 
признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или възстановими стари 
реални граници. 

20. Предоставя на насл. на Петър Кифонов Нечов в землището на с. Сумер, община Монтана   
имот с №117048 и проектна площ 1.222 дка, начин на трайно ползване нива в местността „Полето“, 
ІІІ-та категория, скица-проект №Ф02497/19.11.2012 г., във връзка със заявление вх. №21377/1992 г. и 
решение №21РГ/04.08.1996 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за признаване на 
правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или възстановими стари реални граници. 

 
ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: 08-01-427/04.12.2012г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно върнато за ново обсъждане решение №369 от Протокол 
№14/27.11.2012 г.  

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Предпоследната точка от Дневния ред е относно върнато за ново 

обсъждане решение №369 от Протокол №14/27.11.2012 г. Трябва да ви кажа, че в тази докладна 
имаше техническа грешка и е поправена, протокола е № 14, а не както беше записано № 4 в първия 
вид. Желаещи за изказване? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване. 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова ----  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов ---- 
Богдан Найденов ----  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев ---- 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Румен Ерменков За 
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Ивета Станкова  За  Светлин Гогов За 
Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
Иво Иванов За  Станислав  Станоев За 
Илиандър Илиев За  Стилиян Христов  За 
Илиян Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
27 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 418 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и чл. 45, ал. 9 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация, чл. 8, ал. 4 и чл. 14, ал. 7 от Закона за 

общинската собственост, чл. 24а, ал. 5, чл. 37о и чл. 37п от Закона за собствеността и 
ползуването на земеделските земи 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Изменя свое решение №369 от Протокол №14/27.11.2012 г., като допълва „за 
индивидуално ползване“ в т. 1 на ред три преди „за срок от пет години”. 

2. Настоящото решение е неразделна част от решение №369 от Протокол 
№14/27.11.2012 г. 

 
ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА: Питания 
 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Колеги, точка питания. Искам да ви припомня, че довечера имаме 

мероприятие в 19.00 ч., получили сте имейли и SМS за това нещо. Младенов, заповядайте. 
Г-Н АНАТОЛИЙ МЛАДЕНОВ: У-ми колеги, у-ми г-н Кмете, аз имам едно питане, което го 

поставям от почти една година и понеже тази сесия последна е пред коледна се питам дали да не пиша 
на Дядо Коледа. Имайте в предвид, че съм музикален инвалид и на Велико Търново ще ми е трудно да 
пея, но все пак има едно задължение на Кмета, което е упоменато в чл. 44, ал. 5 от ЗМСМА и все още 
не е изпълнено. Аз си мислех, че сме единствената община Областен град, който не е изпълнил, оказа 
се, че има още един Областен град, където няма план за управление и развитие на общината, но 
тамошния Кмет е личен избор на Премиера. Питането ми е ще видим ли 2013 год. най-после План за 
управление и развитие на Монтана така както е заложен в Закона и отчета на този план? Благодаря.   

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Г-н Младенов, изкушен съм да отговоря в едната част – ние сме пак 
сме възпитани на едно друго време и сме навсякъде според заслугите, от всякого според 
възможностите си, ние от вас не очакваме да пеете, а нещо друго да направите, което безспорно 
можете. Надявам се да има план. Ирена Димова 

Г-ЖА ИРЕНА ДИМОВА: Понеже не обичам да ме прекъсват, когато искам да се изкажа и г-н 
Живков знае. Нямаше да продължа дебата, единствено имах предложение, ако решите да пеете г-н 
Живков кажете ми, Вие пеете хубаво аз няма да си платя такса смет, близо сме до мен няма да има 
нужда от разходи ще хареса на цялото семейство. Това беше единственото ми предложение.  

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Колежке, аз отново съм изкушен да Ви кажа, че може би най-хубавата 
песен дето пее е Лудо младо сън засънило, която има много тематична част. Нека дебата се пренесе 
довечера, разбира се, който желае долу да пие по едно кафе. Всичко най-добре на всички и благодаря 
на всички вас.        

Заседанието бе закрито в 15,00 часа 
 
Протоколчик:…………………. 

/Мария Петрова/ 
 
Председател ОбС:…………………… 

 
/инж. Иво Иванов/ 


